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Činnost oddílu kopané TJ Slovácko Vážany v roce 2008 
Podklady pro zápis do vánočního zpravodaje obce Vážany 

 
Ročník 2007/2008 – jaro 2008 

 
Mužstvo mužů – okresní přebor 
 
Po dobře rozehrané podzimní části soutěžního ročníku OP 2007/2008, kdy skončilo naše 
mužstvo na 7. místě s bilanci 5 vítězství, 4 remízy a 4 porážky, skóre 18:24 a počtem bodů 19 
si nikdo z hráčů, funkcionářů ani fanoušků určitě nepřipouštěl možnost sestupu. Bohužel naše 
mužstvo skončilo mužstvo po jarní části tohoto ročníku na 12. místě s celkovou bilancí: 

8 vítězství, 7 remíz a 11 porážek, skóre 38:53, počet bodů 31 (8 záporných bodů). 
Vzhledem k tomu, že sestupující mužstva z vyšších soutěží byla z našeho okresu, 
sestupovaly 3 mužstva jak z OP tak z OS, což způsobilo, že naše mužstvo bohužel 
z 12. příčky sestoupilo a po roce se vrátilo opět do okresní soutěže.  
 
O neuvěřitelné vyrovnanosti a smůle našeho mužstva svědčí i konečná tabulka okresního 
přeboru ročníku 2007/2008. O třetím sestupujícím z okresního přeboru rozhodovala totiž 
minitabulka mezi naší TJ, Traplicemi a Mařaticemi, v níž jsme měli nejhorší bilanci. 
 

1. Zlámanec 26 22 3 1 92 : 27 69 
2. Hluk B 26 13 6 7 60 : 50 45 
3. Drslavice 26 13 4 9 60 : 40 43 
4. Polešovice 26 13 2 11 62 : 55 41 
5. Boršice u Blat. 26 10 8 8 44 : 47 38 
6. Kostelany 26 11 4 11 68 : 54 37 
7. Bílovice 26 10 7 9 37 : 42 37 
8. Sušice 26 10 5 11 48 : 40 35 
9. Tupesy 26 10 4 12 32 : 35 34 

10. Traplice 26 8 7 11 52 : 55 31 
11. Mařatice 26 8 7 11 38 : 47 31 
12. Slovácko Vážany 26 8 7 11 38 : 53 31 
13. Popovice 26 6 5 15 39 : 64 23 
14. Korytná 26 5 1 20 25 : 86 16 

 
Vzhledem k příznivému počasí náš tým absolvoval zimní přípravu bez výraznějších komplikací. 
Její součástí bylo již tradiční 4-denní zimní soustředění na Radějově, kterého se zúčastnilo 14 
hráčů a kde jsme mohli důkladně využít okolních kopcovitých terénů, jelikož jsme kupodivu 
nezažili vůbec sníh. Vydařená byla také účast našeho mužstva na tentokrát velmi kvalitně 
obsazeném zimním turnaji na umělé trávě ve Starém Městě Pipelife Cup 2008. V konkurenci 
mužstev Březolupy (I.A), Zlechov (I.B), Jalubí (I.B), Bílovice, Huštěnovice, Břestek a Staré 
Město a obsadilo naše mužstvo slušné celkové 4. místo, za 3 vítězství a 4 porážky. Cennější 
ale byl fakt, že jsme mohli hrát na kvalitním terénu s kvalitními soupeři. Nic nenasvědčovalo 
tomu, že bychom měli mít problémy se záchranou v okresním přeboru a tak jsme jarní část 
soutěže zahájili s optimismem. 
Po povinném domácím vítězství s Popovicemi jsme utrpěli krutou porážku 0:3 v Tupesích. To 
by nebylo nic vážného kdyby nám v tomto utkání naprosto neoprávněně a velmi přísně vyloučil 
3 klíčové hráče sestavy, kteří následně obdrželi vysoké nepodmíněné disciplinární tresty na 
několik zápasů. Na naše mužstvo dolehla bohužel v dalších zápasech výrazná herní krize, 
z které jsme se velmi pomalu a těžce vzpamatovávali. Tato krize byla navíc umocněna 
zraněním klíčového hráče defenzívy Petra Oharka, jehož se nám v průběhu jara nepodařilo 
nahradit. Obrana se tak sehrávala velmi pomalu a její složení nebylo stabilizované a navíc byla 
řada hráčů z obrany v průběhu jara zraněna, což způsobilo, že se neustále sestava měnila. O 
konečném 12. místě a tím bohužel sestupu do OS rozhodlo ale nakonec (jak s odstupem času 
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jednoznačně vyplývá) rozhodlo utkání v Korytné, kde jsme měli s odevzdaným již sestupujícím 
soupeřem zvítězit, což se nám nepodařilo a my jsme naopak tomuto soupeři po ostudném 
výkonu podlehli, když jsme inkasovali rozhodující branku v poslední minutě po hrubé chybě 
obranných řad. Je obrovským paradoxem, že tato jedna jediná branka rozhodla nakonec o 
našem osudu – jak se později ukázalo stačilo totiž uhrát remízu. Mužstvo se ještě vzchopilo a 
v nejlepším utkání jara v Kostelanech (z důvodů předehrávky v našem posledním) jsme ještě 
10 minut před koncem vedli 3:2, což by nám zajistilo jistotu v OP i pro další ročník. Bohužel se 
tak nestalo a utkání skončilo remízou 3:3, což vzhledem k faktu, že ohrožená mužstva věděla 
před posledním kolem jaké výsledky přesně potřebují (což také přesně tak dopadlo), nakonec 
způsobilo, že jsme obdrželi černého Petra my. Pro všechny hráče, realizační tým a fanoušky to 
bylo a ještě stále je obrovské zklamání, neboť nejenom my jsme byli přesvědčeni, že naše 
mužstvo ani zdaleka nemělo být tím sestupujícím. Jednalo se o tak smolný souhrn mnoha 
okolností, že ještě dlouho bude všechny poctivé lidi, kteří se kolem vážanského fotbalu točí 
tato skutečnost mrzet a obávám se, že na to nelze zapomenout nikdy. I takový je ovšem 
fotbalový život.  
Týdeníku Dobrý den s Kurýrem při hodnocení okresního přeboru ročníku 2007/2008 dne 
23.6.2008 napsal následující smutnou pasáž: 
V přeboru měly sestupovou jistotu Popovice, opouštějící okresní výsluní po dvou letech, a 
Korytná, která snad na dálku soutěží s Nedakonicemi. V klubu totiž rovněž podruhé v řadě 
vyvěsili černou vlajku. O posledním do smutného tria se rozhodlo až včera. Zbývající černý 
Petr zůstal v rukou borců z Vážan-Slovácka, kteří se tak v přeboru ani nestihli ohřát. Po roce 
se vracejí zpět.  
Také další regionální noviny – Slovácký deník – se věnoval dramatickému rozuzlení v okresním 
přeboru. Dne 28.6.2008 napsal: 
Také sestupová hra se v OP změnila v neuvěřitelné drama. Dlouho dopředu bylo zřejmé, že 
soutěž opustí Korytná a Popovice. Před koncem se ale začal nad více než polovinou celků 
vznášet strašák třetího černého Petra. A ten nakonec připadl týmu Slovácko-Vážany. „Byl to 
pro nás totální šok,“ přiznává trenér Milan Soustružník. Vážany se celou dobu pohybovaly v 
klidném středu tabulky, pak ale přišel pád. Ze tří celků, které shodně získaly 31 bodů, měly 
nejhorší vzájemnou bilanci. „Měli jsme spoustu zraněných a po podivném zápase v Tupesích 
také tři hráče na dlouhou dobu v trestu. Přesto jsme to měli uhrát,“ nevymlouvá se trenér 
Vážan, které se chtějí do OP okamžitě vrátit. „Kvalitou a fotbalovostí tam totiž rozhodně 
patříme,“ je přesvědčen Milan Soustružník 
Opět jako již tradičně těžilo naše mužstvo z vynikající střelecké formy Marka Pavlíčka, když 
zatížil konto soupeřů 22 brankami, což je více než polovina všech vstřelených branek. Ještě 
výraznějšímu střeleckému úspěchu mu tentokrát bránil fakt, že nebyl ve zdravotním pořádku a 
také jeho zaneprázdnění z osobních důvodů (stavba) mu rozhodně na formě nepřidalo. Bohužel 
se k němu tentokrát nepřipojil nikdo další a tak nebylo celkové množství vstřelených branek 
podle očekávání. 
Mužstvo trénovalo pod vedením trenéra Milana Soustružníka, vedoucím mužstva byl Martin 
Kolář.  

 
 
Zimní soustředění v Radějově se opět vydařilo, navzdory tomu, že jsme sníh vůbec nezažili.  
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Během roku se pravidelně scházel ke schůzové činnosti výbor TJ Slovácko Vážany. 
Jak se nám nedařilo v letošním roce na poli sportovním, tak naopak byl letošní rok ve fotbalu 
velmi úspěšným po stránce brigádnické činnosti. Po několika letech příprav jsme zejména 
konečně zahájili práce v souvislosti s vybudováním závlahového systému fotbalového hřiště. 
Zde je výčet všech úspěšných akcí, které se nám v letošním roce podařilo zrealizovat: 
- zemní a výkopové práce pro položení rozvodů plastového potrubí včetně 13 ks postřikovačů 
- zahrnutí a zadrnování výkopů s rozvody pro zavlažování 
- napojení elektřiny pro čerpadlo, rozvaděč a řídicí systém zavlažování (vč. přečerpávací 
stanice) 
- vybudování opěrné zdi za brankou u bufetu pro rozšíření prostoru pro fanoušky 
- vybetonování a rozšíření prostoru pro udírnu a fanoušky u bufetu 
- terénní úpravy pro usazení a vlastní usazení akumulačních nádrží přečerpávací stanice 
- vybudování oddělovací protihlukové zdi mezi fotbalovým hřištěm a pozemky sousedů 
- vykopání a vybetonování základů pro stavbu sociálního zázemí (WC) a hospodářské místnosti 
se zázemím pro přečerpávací stanici 
- dokončení hrubé stavby toalet a hospodářské místnosti 
- v plánu je vybudování rovné střechy a oken ještě v letošním roce 
Velké poděkování patří všem hráčům, funkcionářům i fanouškům, kteří se zúčastnili desítek 
brigád v průběhu jara, léta i podzimu a bez nichž bychom v žádném případě nezvládli 
vybudovat všechno to, co se letos podařilo. Proto jsem na závěr tohoto článku letos zařadil 
také bohatou fotodokumentaci z těchto akcí, neboť si myslím, že se tentokrát máme čím 
pochlubit. 
Také je nutno zdůraznit, že bez významné finanční podpory nového člena výboru TJ Slovácko 
Vážany Bohumila Černoty bychom nemohli tuto na naše poměry velmi nákladnou investiční 
akci začít, za což mu patří velký dík. Poděkování patří také obci Vážany, která přispěla 
nemalou finanční částkou na vybudování toalet a hospodářské místnosti se zázemím pro 
přečerpávací stanici. 
Příjemným zpestřením letní přestávky byla také oslava 50. narozenin vedoucího mužstva 
Martina Koláře, která proběhla 12.7.2008 na fotbalovém hřišti ve Vážanech a opožděná oslava 
30. narozenin hráčů Marka Pavlíčka a Antonína Vaculíka dne 14.6.2008 s tradičním fotbálkem 
Staří-Mladí, které bylo tentokrát bez vítěze.  
 

Ročník 2008/2009 - podzim 2008 
 

Mužstvo mužů – okresní soutěž 
 
Po tradičně krátké letní přestávce vyplněné účastí v Českém poháru, kde jsme po postupu přes 
mužstvo Košíků v předkole byli v 1. kole vyřazeni týmem Nedakonic, jsme zahájili podzimní 
část okresní soutěže nešťastným utkáním v Pitíně, které jak se později ukázalo, jakoby 
charakterizovalo naše výkony na podzim. Ačkoliv jsme ještě 20 minut před koncem vedli, 
nakonec jsme odešli poraženi, protože jsme nedokázali odolat závěrečnému náporu soupeře.  
Tato situace se v průběhu podzimu opakovala ještě několikrát (v Buchlovicích, v Košíkách), 
kdy jsme také nedokázali dobře se vyvíjející utkání dovést do vítězného konce a zbytečně jsme 
tak ztráceli body zejména na hřištích soupeřů. Slabé výkony na hřištích soupeřů byly tak spolu 
s vysokým počtem inkasovaných branek největší slabinou našeho mužstva. Nejhorší výkony 
jsme podali v Březové, Havřicích a Korytné. Konečné 12. místo v hodnocení podzimu 
v utkáních venku za žádné vítězství a pouze 2 remízy je toho důsledkem. S odstupem času se 
tak projevila nízká tréninková účast některých hráčů a z nich vyplývající nedostatečná fyzická 
kondice, dlouhodobá neúčast některých hráčů v sestavě v důsledku zranění (tím trpěla nejvíce 
obrana, která nebyla sehraná a v níž nastupoval každý zápas někdo jiný) a také časté 
zaneprázdnění hráčů základní sestavy z pracovních či osobních důvodů. Jediným pozitivem 
podzimu tak byly výsledky na domácím hřišti, kdy jsme podlehli pouze Popovicích a obsadili 
v podzimní části 6. místo. Slabou náplastí pak bylo vydřené vítězství v domácím utkání 
posledního kola nad velmi kvalitním mužstvem Huštěnovic. 
Naším nejlepším střelcem podzimu se již tradičně stal Marek Pavlíček s bilancí 14 branek. 
Bohužel se k němu opět nepřipojil další hráč s větším množstvím vstřelených branek a tak je 
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výsledkem podzimu pouze našich 24 branek v sítích soupeřů. Na nich se podílelo pouze 5 
hráčů z celého týmu, což je také varující. 
Mužstvo tak nakonec skončilo po podzimní části okresní soutěže až v dolní polovině tabulky na 
11. místě s bilancí: 

4 vítězství, 3 remízy a 6 porážek, skóre 24:35, počet bodů 15, 
s čímž nemohu být rozhodně spokojen. 
Naše postavení v tabulce OS po podzimu je tedy následující: 
 

 

1. Nivnice  13 9 2 2 46:27 29 
2. Březová  13 8 3 2 42:18 27 
3. Havřice  13 8 2 3 41:15 26 
4. Huštěnovice  13 8 1 4 25:18 25 
5. Popovice  13 7 2 4 40:25 23 
6. Pitín   13 5 4 4 24:25 19 
7. Buchlovice  13 4 5 4 29:23 17 
8. H. Němčí  13 4 4 5 23:23 16 
9. St. Město  13 5 1 7 25:35 16 
10. Korytná  13 5 1 7 26:37 16 
11. Slovácko Vážany 13 4 3 6 24:35 15 
12. Košíky  13 2 5 6 19:30 11 
13. Bystřice p/L  13 3 1 9 19:46 10 
14. Mistřice  13 1 2 10 25:51  5 

 
Toto umístění je po postupových ambicích velkým rozčarováním a neúspěchem a v kombinaci 
s nešťastným sestupem z okresního přeboru představuje jeden z nejméně úspěšných roků 
v novodobé historii vážanské kopané. Znamená to vrátit se zpátky na zem, začít poctivě a 
dlouhodobě pracovat a vrátit našemu týmu postavení do horních pater tabulky a respekt 
soupeřů, který jsme si v posledních letech pracně vybudovali. Jsem přesvědčen, že dostatečně 
kvalitní kádr na to máme a že po posílení kádru o navrátilce z řad zraněných hráčů, doplnění o 
2 nadějné dorostence (Martin Bilík a Michal Hlaváček) a náročné zimní přípravě v kombinaci 
s poctivým přístupem hráčů, budeme v jarní části okresní soutěže štikou jarních zápasů a 
vrátíme se do horních pater tabulky, kam rozhodně patříme. 
Mužstvo trénovalo také na podzim pod vedením trenéra Milana Soustružníka, vedoucím 
mužstva byl Martin Kolář. 
K ukončení podzimní části soutěže, jehož součástí bylo i hodnocení sezóny a jednotlivců jsme 
se tentokrát sešli v hojném počtu i se svými drahými polovičkami na posezení U Hlaváčků v 
Nedakonicích dne 21.11.2008 a následně při koštu archivních vín ve sklepě v Hliníkách. 
 
Závěrem bych rád upřímně popřál za celou TJ Slovácko Vážany všem občanům naší obce 
klidné a příjemné prožití nejkrásnějších svátků v roce a zejména mnoho zdraví, štěstí a pohody 
v celém roce příštím. 
Zároveň mi také dovolte vyslovit mé sportovní přání pro příští rok. Pevně věřím, že na začátku 
roku 2009 dotáhneme výstavbu zavlažování hřiště do realizace a již započatá výstavba 
sociálního zařízení na hřišti a hospodářské místnosti se zázemím pro přečerpávací stanici bude 
také dokončena. Jsem si jist, že obě akce přispějí jak ke zkvalitnění zázemí pro fotbalové 
fanoušky, ale také díky kvalitnějšímu terénu umožní našim hráčům podávat lepší výkony na 
domácím hřišti a v neposlední řadě také bude lépe chránit jejich zdraví. Rádi uvítáme vaši 
pomoc při dokončení tohoto projektu, neboť nás čeká ještě hodně práce a brigádnických hodin.  
 



 5

 
 První fázi zavlažování jsme dokončili v březnu. Pracovali jsme ve dne, v noci…. 
 
 
 

 
Některé práce byly fyzicky náročné… …jiné vyžadovaly jemné doktorské ruce…. 
 

 
Co tam ten Mirek hledá…? Že by poklad ? Strojní mechanizace byla naprosto nezbytná. 
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Po ukončení prací to nejdůležitější – zaset ! Spokojená parta po ukončení první fáze prací. 
 
 
 
 
 

 
V další fázi jsme vybudovali opěrnou zeď ! Pokračovali stavbou zdi oddělující sousedy. 
 

 
Zapojil se i předseda…! Hrubá stavba WC a hospodářské místnosti. 
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Opory nejenom na hřišti…! Momentka z posezení na závěr sezóny U 

Hlaváčků v Nedakonicích. 
 

 
Vážanské hřiště (červenec 2008) z ptačí perspektivy 
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Zapsal: Milan Soustružník, jednatel TJ Slovácko Vážany 
 
30.11.2008 

Statistika jednotlivců – podzim OS 2008/2009: 
 

Příjmení Jméno Minuty ŽK ČK Branky 
Pavlíček Marek 1168 5 0 14 
Kolář Michal 1145 1 0 2 
Machynka Jiří 1097 2 0 4 
Čevora Bronislav 1080 1 0 1 
Vaculík Antonín 1069 2 0 3 
Verbík Zdeněk 900 2 0 0 
Pavlíček Radek 897 1 0 0 
Roubalík Stanislav 884 0 0 0 
Šoustek Ondřej 875 2 0 0 
Šuba Jan 833 4 1 0 
Oharek Libor 706 2 0 0 
Šoc Roman 630 0 0 0 
Švihra Lubomír 527 4 0 0 
Trlida Martin 370 1 0 0 
Měšťánek Radek 321 0 0 0 
Procházka Miroslav 135 0 0 0 
Soustružník Milan 90 0 0 0 
Taťák Tomáš 81 0 0 0 
Černota Bohumil 34 0 0 0 
Mudrák Miroslav 25 0 0 0 
Máčala Jaroslav 3 0 0 0 

 


